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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:938 Danskt beslut att bryta torskfiskestoppet

Östersjötorsken skyddas just nu av ett EU-beslut om fiskestopp. Det är bra. 
Kanske främst eftersom torsken just nu leker – vilket är den tid då torsken är 
som mest sårbar. Att undvika en situation lik den vid Newfoundland på 90-talet 
ligger i allas intresse, och enligt Internationella havsforskningsrådet är 
Östersjötorsken i akut kris. 

Trots detta har den danska regeringen gett klartecken för storskaligt fiske av 
rödspätta, vilket får till följd att 10 procent av totalfångsten får utgöras av torsk. 
På ett teoretiskt plan kan alltså flera hundra ton torsk fiskas upp av danska 
fiskare, genom ett kryphål i EU-lagstiftningen, eftersom de danska kvoterna för 
rödspätta är så stora. 

Den gemensamma fiskeripolitiken ska värnas. Att danska fiskare ges andra 
regler till följd av att regeringen tolkar regler annorlunda är i längden ohållbart. 
Sverige bör ta till orda och påtala det orimliga i situationen som uppstått. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur kommer statsrådet och regeringen att agera för att värna torskfiskestoppet?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-27
Besvaras senast
2017-03-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


